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فارس-  سخنگوی وزارت خارجه ایران گفت : در سیل های اخیر با کمال تأسف، آمریکا اقداماتی در پیش گرفت که منافی با تمام معیارهای بین المللی 
است،  این کشور تمام حساب های هلال احمر ایران را بلوکه کرد و مانع رسیدن کمک های خارجی به سیل زدگان ایران شد . قاسمی افزود : بستن 

حساب های هلال احمر امکان ندارد زیرا نهادی بشردوستانه است .

قاسمی: آمریکا مانع رسیدن کمک های خارجی 
به سیل زدگان ایران شد 
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...خارج از دستور 
  محمد اکبری 

نشست خبری متفاوت یک نماینده

با  مجلس   در  الــیــگــودرز  نماینده  خدابخشی  محمد 
برپایی نمایشگاه عکس هــای حــوزه انتخابیه خــود در  
محل استقرار خبرنگاران که در آن  آسیب هایی ناشی 
ــوزه انتخابیه اش به  از سیل به  بخش هــای مختلف ح
نــمــایــش گــذاشــتــه شـــده بـــود از خــبــرنــگــاران خــواســت 
ــا وی نشست خــبــری داشــتــه باشند. ــا در ایــن فضا ب  ت
اقدام نامتعارف این نماینده برای برپایی نشست خبری با 
اصحاب رسانه پارلمانی از آن نظر عجیب به نظر می رسید 
که عده ای از ناظران صحنه عقیده داشتند برخی عکس 
های این نمایشگاه مربوط به سیل اخیر نیست واز آن جایی 
که چنین اقدامی در پارلمان مسبوق به سابقه نبوده اصرار 
این نماینده برای برپایی نمایشگاهی  که در آن  وضعیت 
بخش های مختلف حوزه انتخابیه به نمایش درآمده است 
در محل کنفرانس خبری خبرنگاران شائبه تبلیغاتی بودن 

این اقدام را تقویت می کند.

بازار داغ روبوسی و تبریک نمایندگان در 
صحن

 مصافحه و تبریکات دنباله دار نمایندگان با یکدیگر به مناسبت 
سال نو و احوال پرسی های مداوم از هم در جای جای مجلس 
در کنار دید و بازدید نمایندگان با رفتن به سوی جایگاه جلوس 
یکدیگر،  از جمله برنامه های نخستین جلسه علنی مجلس  در 
 ســال 98  بــود کــه در دســتــور کــار جلسه قید نشده بــود.
دیــدار و روبوسی های چهره های اصولگرا و اصلاح طلب 
پارلمان سوژه ای بود که مورد توجه عکاسان خبری پارلمان 
قرار گرفت. صندلی محمد رضا عارف یکی از محل های پر 
رفت و آمد نمایندگان برای دید و بازدید نوروزی البته با تاخیر 

چند روزه بود.

...نگاه سوم تعابیر تاجیک درباره دولت، اصلاح طلبان و اصولگرایان 
تاجیک: نارضامندی مردم بیشتر متوجه »مشکل سازان« است تا خود »مشکل«

...ویژه های خراسان
مجوز ویژه روحانی برای کمک به رسانه ملی

بر اساس پیشنهاد وزیران عضو کمیسیون لوایح دولت که 
طی روزهای اخیر به تایید رئیس جمهور رسیده، مقرر شده 
حق بهره برداری از 27 هکتار از اراضی متعلق به سازمان 
جنگل ها و مراتع در شمال غرب کشور با حفظ وضعیت 
انفالی و مالکیت دولت، در اختیار سازمان صدا و سیما قرار 
بگیرد و این سازمان موظف به رعایت مقررات و ملاحظات 
زیست محیطی در محدوده مذکور است. سازمان جنگل ها 
نیز مسئول نظارت بر نحوه بهره برداری از محدوده مذکور 

تعیین شده است.

تذکر مهم به مسئولان پایتخت درباره تغییر 
کاربری اراضی

یک نهاد مسئول اجرایی در ابلاغیه ای خطاب به تعدادی 
از مدیران پایتخت، به آن ها متذکر شده با توجه به وصول 
پیشنهادهایی مبنی بر تصویب طرح جامع یکی از شهرهای 
نزدیک به تهران که در آن، برخی اراضی باغی و زراعی 
موجود، تبدیل به کاربری های مسکونی یا خدماتی شده 
اند، ضمن رد این تغییرات کاربری، تنها در صورتی طرح 
مذکور به تصویب نهایی در دولت خواهد رسید که این زمین 
ها تحت عنوان کاربری های قانونی یعنی همان باغی و 

زراعی تثبیت شوند. 

...گفت وگو

 CFT باهنر: بدمان نمی آید بررسی پالرمو و
طول بکشد 

محمدرضا باهنر درباره بررسی پالرمو و CFT  در مجمع 
تشخیص مصلحت نظام  گفت: بدمان نمی آید که این مسئله 
مقداری طول بکشد تا ببینیم بالاخره اروپایی ها درباره 

برجام چه می کنند.
ــام کـــه با  ــظ ایـــن عــضــو مــجــمــع تــشــخــیــص مــصــلــحــت ن
ایلنا  گفت و گو می کرد ،دراین باره که عده ای می گویند 
نظر این است که پالرمو و سی اف تی تصویب نشود، گفت: 
مجمع اگر نظرش این بود که تصویب نشود که می گفتند 
بررسی  دارد  و  نشود  که  نگفته است  هنوز  ولــی  نشود 
می کند. درضمن این ها چهارماه فرصت داده بودند و در 
این چهارماه به این دلیل که لایحه مبارزه با پول شویی 
تصویب شد و مجمع هم تایید کرد و ابلاغ شد خیلی از این 
مشکلات حل شد و آن ها هم دوباره تمدید کردند ما هم در 
حال بررسی هستیم، از طرف دیگر علاوه بر این که بررسی 
این ها زمان می برد ما هم بدمان نمی آید که این مسئله 
مقداری طول بکشد تا ببینیم بالاخره اروپایی ها درباره 

برجام چه می کنند.

تا 20 سال پیش  یک عده می گفتند که انتخابات چه 	 
فایده دارد؟

وی همچنین در بخش دیگری از این گفت و گو با بیان این 
که  تا ۱۵ یا 2۰ سال پیش  یک عده می گفتند که انتخابات 
ــه دو ان قلت گذاشتند  چه فایده دارد؟ گفت: در ادام
یکی این که می گفتند این ها اصلا هرکس را بخواهند 
از درون صندوق بیرون می آورند، این ها افــرادی کاملا 
بدبین بودند.وی تصریح کرد: عده ای دیگر به این اندازه 
بدبین نبودند اما می گفتند چه فرقی می کند که چه کسی 
رئیس جمهور شود؟ اما الان که ما چهل سالگی استقرار 
نظام جمهوری اسلامی را جشن گرفتیم، بــرای کسی 
جای ابهام نمانده است در این زمینه مثال های متعددی 
وجود دارد مثلا یک جریان سیاسی در دولت وجود داشته 
و انتخابات برگزار کرده و عده ای از صندوق بیرون آمدند 

که دقیقا مخالف دولت بوده اند و برعکس.
این نماینده ادوار مجلس اظهار کرد: مثلا در دولت مرحوم 
هاشمی رفسنجانی روابط این طور نبود بلکه تیپ چپ یا 
اصلاح طلبان خیلی با آقای هاشمی مخالف بودند و زمان 
دولت آقای هاشمی انتخابات برگزار شد و آقای خاتمی از 
صندوق بیرون آمد و آن موقع اتفاقا آقای ناطق نوری خیلی 
به آقای هاشمی نزدیک بود ولی آقای خاتمی فاصله داشت، 
ایــن دو رقیب بودند. یا برعکس دولــت دوم آقــای خاتمی 
انتخابات را برگزار کرد و آقای احمدی نژاد بود که از درون 
صندوق بیرون آمد درحالی که معلوم است که آقای خاتمی 

هیچ نقطه مشترکی با تیم آقای احمدی نژاد ندارد.

...خبر آخر
دیدار لاریجانی در دوحه با نخست وزیر قطر 

و نبیه بری

خانه ملت –رئیس مجلس شورای اسلامی کشورمان که 
برای شرکت در اجلاس بین المجالس جهانی به قطر سفر 
کرده با عبدا... بن ناصر آل ثانی نخست وزیر قطر دیدار و 
گفت وگو کرد.افزون بر این لاریجانی جداگانه  با نبیه بری 
رئیس مجلس نمایندگان لبنان و نیز ویچسلاو والوودین 

رئیس مجلس دومای روسیه دیدار و گفت وگو کرد.

فتاح: من و اصولگرایان هیچ سر و سری با 
هم نداریم 

پرویز فتاح، رئیس کمیته امداد امام 
خمینی )ره( که برخی از او به عنوان 
یکی از گزینه های احتمالی انتخابات 
ســال ۱4۰۰ یــاد می کنند، تاکید 
ــرد: من و اصولگرایان هیچ سر و  ک
ســری با هم نــداریــم. پرویز فتاح که 
سابقه وزارت در دوره احمدی نژاد 
را هم در کارنامه خود دارد در گفت 
اظهار  ضمن  اعتمادآنلاین  با  گو  و 
اصولگرایان  برنامه  از  اطلاعی  بی 
امسال مجلس گفت:  انتخابات  در 
ــوال را از من می کنید.  چــرا ایــن س
این سوال به من چه ربطی دارد؟ من 
مسئول کمیته امداد هستم شما این 
موضوع را از اصولگرایان بپرسید. 
ــوال که مگر  وی در پاسخ به ایــن س
شما اصولگرا نیستید، گفت: من و 
اصولگرایان هیچ سر و سری با هم 

نــداریــم. من در آن وادی هـــا نیستم 
ــواب بدهم. من  ــوال ج که به ایــن س
الحمدلله در وادی کمیته امداد هستم 
و سوالاتی در این خصوص را حتماً 
پاسخ می دهم. فتاح در پاسخ به سوال 
دیگری درباره معرفی او از طرف جمنا 
به عنوان یکی از گزینه های انتخابات 
96 تأکید کــرد: آن موقع هم من به 
جمنا نرفتم. آن ها لطف داشتند. در 
همین بــاره نامه نیوز در گزارشی با 
اشاره به اظهارات فتاح نوشت: همه 
فعالان سیاسی که قدری آشنایی با 
مسائل جاری داشته باشند، می دانند 
که تا امروز پایگاه سیاسی فتاح، جناح 
اصولگرایی بوده است. حال اگر او بنا 
دارد ادامــه مسیر سیاسی را جدا از 
اصولگرایان طی کند، بحث دیگری 

است.

مصلحت  تشخیص  مجمع  دبیر  رضایی  محسن 
نظام در توییتی نوشت: سیل 

نشان داد گفتار درمانی به 
پایان رسیده است. تنها با 
هوشیاری و عمل می توان 

کشور را اداره کرد. 
/ایلنا

الیاس حضرتی قائم مقام حزب اعتماد ملی با اشاره 
به این که دولت روحانی دولت بی تصمیم، دیرتصمیم و 
بدتصمیمی است، گفت: آقای روحانی باید ۱6 ساعت 

در دفتر بنشیند و حتی بعضی 
شب ها هم آن جا بخوابد تا 
استاندار و بخشدار بدانند که 

امروز رئیس جمهور در 
دفــتــرش خوابیده 

است. /اعتماد

محمدرضا عارف رئیس فراکسیون امید مجلس در 
صفحه اینستاگرام خود نوشت: 

ــع بحرانی  ــواق بــایــد در م
بـــه جـــای مــتــهــم کــردن 
یــکــدیــگــر بــا هــمــدلــی و 
وفاق و با همراهی مردم 

نوع دوست بر مشکلات 
فائق آییم. /ایلنا

محمد کیانوش راد فعال سیاسی اصلاح طلب گفت: 
به همان میزان که از اصلاح طلبان انتظار می رود تا 
روش های کسب اعتماد را در رویه و منش خود بیاورند، 

از حاکمیت، شورای نگهبان، 
قوه قضاییه و نیرو های نظامی 

از جمله سپاه نیز باید انتظار 
ــرای  اصـــلاح رویــکــرد را ب

ــط کشور  ــرای بــهــبــود ش
داشت. /رویداد 24

چهره ها و گفته ها

هادی محمدی – دستیار ویژه رئیس سازمان انرژی اتمی 
در امور اجرایی با بیان این که برای سیزدهمین جشن روز 
فناوری هسته ای که 2۰فروردین )فردا( برگزار خواهد 
شد از ۱۱4 دستاورد جدید این صنعت رونمایی به عمل 
می آید ، افزود : این دستاوردها در حوزه های غنی سازی  
سانتریفیوژ رادیو دارو و سرریز دانش هسته ای به صنعت 
خواهد بود که با حضور رئیس جمهور و اعضای هیئت 
دولت به بهره برداری می رسد. اصغر زارعان در گفت و گو با 
باشگاه خبرنگاران گفت: در حوزه پزشکی از رادیو دارویی 
رونمایی خواهد شد که در بحث سرطان کبد موثر است و 
می توانم بگویم که ما دومین کشور در جهان هستیم که به 
ساخت این  رادیو دارو دست یافته ایم، همچنین در بحث 
ساخت دستگاه شتاب دهنده پزشکی نیز  از دستاورد های 
مهمی  رونمایی خواهد شد. همچنین به گزارش خراسان  
زارعــان روز گذشته در نشست خبری خود گفت : برای 
سال 98 در حوزه صنعت هسته ای ۱۱4 دستاورد ارائه 
و رونمایی می شود که از این تعداد پنج دستاورد در سالن 
اصلی و چهار پروژه در ویدئو کنفرانس و به دستور رئیس 
جمهور افتتاح خواهد شد که شامل دو پروژه در نطنز )سایت 
شهید احمدی روشــن( است که یکی از این پروژه ها در 
ابعاد بین المللی قابل توجه و اثربخش است همچنین یک 
پروژه در فردو و دیگری در اصفهان خواهد بود ضمن این 
که ۱۰۵ دستاورد دیگر در سالن جنبی برگزاری مراسم 
در قالب نمایشگاهی به نمایش گذاشته خواهد شد که 

رئیس جمهور نیز از این نمایشگاه بازدید می کند.وی با 
اشاره به تحریم ها و اقدامات نظام سلطه و بی اعتمادی به 
بیگانگان خاطرنشان کرد: ما در فعالیت های مان دیگر مثل 
گذشته مهندسی معکوس نمی کنیم بلکه بر اساس نیازمان 
توسط نیروهای داخلی طراحی و تولید می کنیم.دستیار 
ویژه رئیس سازمان انرژی اتمی با تاکید بر این که امروز 
سازمان انرژی اتمی صد در صد در طراحی و ساخت هر 
نوع سانتریفیوژ خودکفاست و می تواند نیاز مشتری هایش 

را تأمین کند، افزود : سازمان تا ۱4۰۰ یک برنامه میان 
مدت دارد و در بلند مدت نیز ۱6 پروژه از جمله فاز دوم و 
سوم نیروگاه بوشهر را داریم که در مقطع زمانی مشخص 

ان شاءا... به سرانجام می رسد.

آخرین وضعیت سانتریفیوژ نسل 8 ایران	 
زارعان در پاسخ به خراسان  درباره آخرین تحولات مربوط 
به ماشین IR-8 نیز گفت: خوشبختانه این ماشین با 

جدیت و بدون مسئله فنی خاصی تست های نهایی اش 
در حال انجام است و به لحاظ زمانی در چارچوب برجام 
در زمان مناسب به زنجیره تبدیل می شود.وی با بیان 
این که ما قادریم راکتور کوچک طراحی کنیم و بسازیم و 
حتی خارج از ایران خدمات لازم در این زمینه ارائه کنیم، 
گفت: بومی سازی در زمینه های مختلف از اولویت های 
سازمان است و تمامی تجهیزاتی که دستاوردهای سال 
98 با آن ها ساخته شده با مواد و دانش ایرانی ساخته 
شده اند. این در حالی است که برخی دستاوردهای ما 
در سطح دنیا تک است یا این که در مقام دومین یا سومین 
کشور سازنده و تولید کننده آن هستیم.دستیار رئیس 
سازمان انرژی اتمی کشورمان خاطرنشان کرد : پروژه 
"سامانه سنجش بحرانیت" یکی از پروژه های ملی است 
که با حمایت مجلس و تکلیف به سازمان انرژی اتمی  آن را 
انجام می دهیم و گام های خوبی هم برداشته شده است. 
همچنین در حوزه فوتون ها، پیشرفت های خوبی داشتیم 
و اخبار مسرت بخشی را در آینده به اطــلاع خواهیم 
رساند. ما توانسته ایم از جابه جایی فوتون ها بیش از 
هفت کیلومتر عبور کنیم که مافوق پیش بینی های مان 
بوده است.وی تصریح کرد: پروژه تترا با 6۰میلیون دلار 
سرمایه گذاری در حوزه استانداردسازی تولید رادیو 
دارو در حال انجام است و تا قبل از سال ۱4۰۰ به این 
ــو دارو به  ــادرات رادی استاندارد که مــورد نیاز بــرای ص

کشورهای اروپایی است خواهیم رسید .

دستیار ویژه رئیس سازمان انرژی اتمی خبرداد 

خودکفایی ایران در ساخت و تولید صددرصدی هر نوع سانتریفیوژ  
رادیو داروی درمان سرطان کبد فردا رونمایی می شود 

تئوریسین برجسته جریان اصلاحات درباره 
نیز  جامعه  سیاسی  ــران  گـ کنش  وضعیت 
ــار نوعی اختگی  ــت را دچ ــت: دول معتقد اس
و اصــلاح طــلــبــان را دچـــار نــوعــی سترونی و 
نازایی و انفعال و اصولگرایان را دچار نوعی 
بــحــران مقبولیت و مشروعیت و کــارآمــدی 
سیاسی  فعال  تاجیک  می بینم. محمدرضا 
اصــلاح طلب در گفت و گو با اعتماد آنلاین 
افــزود: از یک منظر، این وضعیت را وضعیت 
ــاروری و فترت می نامم: یعنی  ــاب فــقــدان و ن
وضعیتی که قدیم در حال احتضار است، اما 
جدید هم امکان تولد نــدارد؛ آرایش نیروها و 
جریان های موجود در حال پاشیدن است، 
اما آرایش نیروها و جریان های جدید ممکن 
مسلط  گفتمان های  هــژمــونــی  نــمــی شــود؛ 
کنونی در بحران است، اما هیچ پادگفتمان یا 
گفتمان دیگری امکان و استعداد هژمونیک 
شدن نــدارد. در این وضعیت فقدان و فترت، 
شرایط برای ورود نیروهای نظامی و امنیتی به 
عرصه  سیاست بیش از هر زمان دیگری فراهم 
می شود. وی همچنین تأکید کرد: نارضامندی 
است  »مشکل سازان«  متوجه  بیشتر  ــردم  م
تا خود »مشکل«. مشکل سازانی که تولید و 
بازتولید »مشکل« کسب وکار آنان شده است 
و از هر کنشِ گفتار و رفتارشان مشکلی پدیدار 
می شود.  تاجیک درباره ارزیابی خود از سال 
گذشته گفت: ایران 97 ایران ناخوشی بود. 

عوامل بسیاری از درون و بــرون روح و روان 
و احساس و ذهــن و بــاورهــای انسان ایرانی 
را آزردنـــد. انسان ایرانی در ایــن ســال بیش 
از هر سالی با ناکامی در آرزوهـــا و امیال و 

خواسته هایش مواجه شد. 
ــلاح طــلــب در  ــر ســیــاســی اصـ  ایـــن تحلیل گ
بخش دیگری از گفت و گوی خود با اعتماد 
آنلاین افزود: جامعه  امروز و فردای ما به طور 
را  جمع/جمعیت شدگی  نوعی  فزاینده ای 

دربــاره مطالبات گوناگون )عمدتا انضمامی 
و ناظر بر زندگی روزمره( تجربه خواهد کرد. 
آن نقطه  آجیدنی که طبقات متفاوت و متکثر 
را به هم گره می زند، احساس نارضامندی، 
ــوری و  ــج ــه بـــی قـــدرتـــی، بـــی اعـــتـــمـــادی، م
تاجیک  ــت.  اس مشترک  سیاسی  بیگانگی 
ــاره مشکلاتی که  ــ در پــاســخ بــه ســوالــی درب
ــردم را رنــج مــی دهــد نیز گفت: مشکلات  م
بسیارند، اما نارضامندی مردم بیشتر متوجه 
ــا خــود »مشکل«.  ــازان« اســت ت ــل س ــک ــش »م
مشکل سازانی که تولید و بازتولید »مشکل« 
کسب وکار آنان شده است و از هر کنشِ گفتار و 
رفتارشان مشکلی پدیدار می شود. بی تردید، 
مشکلات امروز جامعه  ما بسیارند، اما اگر مردم 
اصحاب تدبیر و تصمیم را جزئی از راه حــل 
مواجهه شان  نحوه   ببینند،  جامعه  مشکلات 
با مشکلات بسیار متفاوت )از آن چــه اکنون 
است( خواهد بود. رنج مردم عمدتا از بی رنجی 
مسئولانی است که به علت بی اعتمادی فزاینده  
به خود و مردم )و بالعکس( و نیز ندیدن - همراه 
با ترس - آینده  در راه، در نقش قفل )و نه کلید( 
ظاهر شده اند. این فعال سیاسی اصلاح طلب 
همچنین درباره احتمال تغییر نظام سیاسی 
کشور از ریاستی به پارلمانی نیز گفت: تحقق 
چنین اصــلاحــی، اراده  معطوف بــه قــدرت، 
منفعت و مصلحت عده ای است، اما این اقدام 

به معنای »انحلال مردم« است. 

ــای گذشته برخی رسانه ها و کاربران فضای  در روزه
مجازی راجع به انتصاب سرپرست جدید برج میلاد انتقاد 
کردند. براساس گزارش رسانه ها به تازگی طی حکمی از 
سوی »محمدرضا جوادی یگانه«، معاون امور اجتماعی و 
فرهنگی شهرداری تهران،امیر آریا زند به عنوان سرپرست 
شرکت برج میلاد منصوب شد. براساس گزارش راه دانا 
و تسنیم، حدود شش سال پیش در هفدهم مرداد سال 
92 برخی از فعالان سیاسی از جمله امیر آریا زند طی 
نامه ای به »باراک اوباما« رئیس جمهور پیشین آمریکا از 
نامه برخی از زندانیان سیاسی به وی حمایت کردند. در 
این نامه که به نوعی نامه سرسپردگی به آمریکا نیز لقب 
گرفت برخی از فعالان سیاسی در فتنه 88 خطاب به 
اوباما نوشتند: »در حالی که هدف تحریم ها تغییر برنامه 
اتمی ایران اعلام شده، با این حال در هشت سال گذشته 

برنامه هسته ای ایران متوقف نشده و تنها امکان معیشت 
مردم عادی است که به محاق رفته است.« براساس این 
گزارش، امیر آریا زند علاوه بر سابقه بازداشت در ماجرای 
فتنه 88 و عضویت در حزب منحله مشارکت، بارها و بارها 
از کاوه مدنی که سال گذشته در همین روزها به طور کاملا 
عجیبی از کشور خارج شد و مسائل امنیتی وی هنوز مورد 
ابهام است، حمایت کرده است. روزنامه کیهان هم در 
گزارش خود این انتصاب را به دستور شهردار تهران اعلام 
کرد و به همین مناسبت به اختلاف نظر وزارت کشور و 
وزارت اطلاعات درباره صلاحیت حناچی برای شهرداری 
تهران اشاره و تصریح کرد که این موضوع با فشار روحانی 
خاتمه پیدا کرد. برخی از کاربران شبکه های اجتماعی نیز 
راجع به این انتصاب واکنش نشان دادند. فرید ابراهیمی 
ــت بکن،  ــا نقد از دول نوشت: »شما تــوی تلویزیون دوت

عذرخواهی کافی نیست باید بری بمیری.اما نامه بنویس 
به رئیس جمهور آمریکا و بگو تحریم های ایران کمه، لطفاً 
بیشترش کن؛ با سلام و صلوات می گذارنت مدیرعامل 
برج میلاد.« شخص دیگری هم نوشت: »والا نظر کرده ها 
رو ببین نامه میدن اوباما میگن تحریم ها کمه بیشترش 
کن بعد رئیس برج میلاد میشن... دوستان دانشجو معلم 
و معلم کی پایه ست نامه بدیم ترامپ؟؟؟ شاید یه وزارتی 

بهمون دادن!«

نژاد بهرام: برای انتصابات در مدیریت های ارشد باید 	 
از 4 نهاد استعلام شود

در همین زمینه زهرا نژاد بهرام عضو شورای شهر تهران 
درباره انتصاب آریازند به عنوان سرپرست برج میلاد گفت: 
ما در فضایی زندگی و کار می کنیم که باید با دیگر نهاد ها 

و دستگاه ها ارتباط خودمان را حفظ کنیم و شهرداری 
تهران هم مستثنا از این قضیه نیست. برای انتصابات در 
مدیریت های ارشد احتیاج است از چهار نهاد استعلام 
شود؛ اگر استعلامات منفی یا مثبت باشد، بر مبنای آن ها 
اعلام نظر می شود. وی با حواشی ایجاد شده درباره این 
مسئله در فضای مجازی افزود: برای کار مدیریتی حتما 
باید استعلام شود اما موقعیت سرپرست متفاوت است؛ 
به خاطر شرایط استثنایی که در مدیریت برج میلاد پیش 
آمد و مدیرعامل آن به معاونت عمرانی استانداری البرز 
رفت، طبیعتا باید یک نفر به عنوان سرپرست معرفی می 
شد. نژادبهرام درباره شرایط انتصاب دایمی آریازند دراین 
مسئولیت هم گفت: اگر بخواهیم آن سرپرست یا مدیر 
دیگری را به عنوان مدیر دایمی آن جا منصوب کنیم باید 

حتما استعلام انجام شود.

تصویر جدید منتشر شده  در صفحه 
اینستاگرام سردار سلیمانی

انتقادها از انتصاب جنجالی در برج میلاد  

گروهی از نمایندگان مــردم فوعه و کفریا در 
سوریه که سال ها تحت محاصره گــروه های 
تکفیری قرار داشتند ضمن ابراز همدردی با 
سیل زدگان ایران و تقدیم کمک های خود به 
نماینده رهبر معظم نقلاب در سوریه، آمادگی 

ــران اعــلام کردند. به  خود را بــرای اعــزام به ای
گزارش سرویس بین الملل خبرگزاری »حوزه«، 
ظهر دیروز تعدادی از نمایندگان اهالی فوعه 
دمشق،  زینبیه(  منطقه  در  )مستقر  کفریا  و 
طی دیدار با حجت الاسلام و المسلمین سید 

ابوالفضل طباطبایی نماینده رهبر انقلاب در 
سوریه، ضمن ابراز همدردی با مردم ایران به 
دلیل بروز سیل های اخیر و تحویل مبالغ کمک 
های مردمی ،آمادگی خود را برای اعزام گروه 

های مردمی به کشور ایران اعلام کردند.

ابراز همدردی مردم فوعه و کفریا با سیل زدگان ایران 
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